



Solvent Free Disinfectant Wipes

Lavettes Désinfectant sans solvant

CLEANER DEODORIZER DISINFECTANT
ALL PURPOSE CLEANER KILLS 99.9% GERMS

NETTOYANT DÉSODORISANT DÉSINFECTANT
NETTOYANT GÉNÉRAL DÉTRUIT LES GERMES 99,9%

ACTIVE INGREDIENT/INGRÉDIENT ACTIVE:

Octyl decyl dimethyl ammonium chloride 0.03990%
Dioctyl dimethyl ammonium chloride 0.01995%
Didecyl dimethyl ammonium chloride 0.01995%
Alkyl (40% C₁₂, 50 C₁₄, 10% C₁₆)
Dimethyl benzyl ammonium chloride 0.05320%

CAUTION
IRRITATING TO EYES
ATTENTION
IRRITANT POUR LES YEUX

DIN 02246263

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN
GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

READ THE LABEL BEFORE USING
LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT L'EMPLOI

Stepan Company
22 West Frontage Road
Northfield IL 60093
Stepan Canada
3425 Harvester Road, Unit 101A
Burlington, ON L7N 3N1

NET CONTENTS/ CONTENU NET:
30 wipes
(20 cm x 18 cm) (18 cm x 16 cm) (18 x 30 cm)

Solvent Free Disinfectant Wipes clean streak-free and kills germs such as Salmonella cholerasuis (Salmonella) and Escherichia coli (E. coli), Escherichia coli (E.coli) O157:H7. Cleans and disinfects most washable surfaces with no rinsing. For use in kitchen, bathroom and other household areas. Effective on counter tops, sinks, appliances, cabinets, microwave ovens, floors, ceramic tile, stainless steel, chrome, fiberglass and porcelain. To disinfect hard non-porous automobile interior surfaces: (steering wheels, seat belt buckles and housings, non-porous surfaces of child restraint seats, door handles, non-porous surfaces of visors, mirrors, dashboards, gear shift levers, accessory control knobs, vinyl car seats and head restraints and wheelchair lifts, faceguards and plastic straps). This product deodorizes areas which are generally hard to keep fresh smelling, such as garbage storage areas, empty garbage bins and cans, basements, restrooms and other areas which are prone to odours caused by microorganisms.

Disinfect/Deodorize

Heavily soiled surfaces should be precleaned prior to disinfecting. Allow product remain wet for 10 minutes on surface. No scrubbing is necessary. The product will not leave grit or soap scum.

A potable water rinse is required for surfaces coming in direct contact with food.

PRECAUTIONS: CAUTION - CAUSES EYE IRRITATION.
KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. Do not get in eyes, on skin or on clothing. Harmful if swallowed. Avoid contamination of food. Wash thoroughly with soap and water after handling.

FIRST AID:

In case of contact immediately flush eyes or skin with plenty of water for at least 15 minutes. If swallowed drink promptly a large quantity of milk, egg whites, gelatin solution or if these are not available, drink large quantities of water. Call a physician or poison control centre immediately.

DISPOSAL:

For information on the disposal of unused, unwanted products and the cleanup of spills, contact your local municipality or the Provincial Regulatory Agency

Lavettes désinfectant sans solvant nettoie sans laisser de trace et détruit les germes comme Salmonella cholerasuis (Salmonella), Escherichia coli (E. coli), Escherichia coli (E.coli) O157:H7. Nettoie et désinfecte la plupart des surfaces lavables, sans rinçage. Idéal pour nettoyer les cuisines, salles de bains et autres lieux résidentiels. Efficace pour nettoyer les comptoirs, évier, appareils ménagers, placards, four à micro-ondes, planchers, carreaux de céramique, surfaces en acier inoxydable, chrome, fibre de verre et porcelaine. Pour désinfecter les surfaces intérieures d'automobile non poreuse dure : (roues de direction, logements de ceinture de sécurité boucles et, surfaces non poreuses des sièges de contrainte d'enfant, poignées de porte, surfaces non poreuses des pare-soleil, miroirs, tableaux de bord, leviers de changement de vitesse, boutons de commande accessoires, sièges de voiture de vinyle et contraintes et ascenseurs principaux de fauteuil roulant, faceguards et courroies de plastique). Ce produit désodorise les aires qui son difficiles de maintenir avec une odeur fraîche, telles que les lieux d'entreposage des ordures, poubelles vides, sous-sols, toilettes et autres lieux prédisposés aux odeurs causées par microorganismes.

Pour désinfecter/désodoriser

Les surfaces très sales devraient être nettoyées avant d'appliquer le produit. Laisser agir pendant 10 minutes. Il n'est pas nécessaire de frotter. Essuyer à l'aide d'un chiffon, d'une vadrouille ou d'une éponge propre. Rincer les surfaces destinées à un contact direct avec des aliments.

PRÉCAUTIONS : ATTENTION - IRRITE LES YEUX. GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. Ne pas éclabousser dans les yeux, sur la peau ou les vêtements. Nocif en cas d'ingestion. Éviter de contaminer les aliments. Bien se laver à l'eau et au savon après toute manutention.

PREMIERS SOINS :

En cas de contact avec la peau ou les yeux, rincer immédiatement à grande eau pendant au moins 15 minutes. En cas d'ingestion, boire immédiatement beaucoup de lait, de blancs d'oeufs ou une solution gélatineuse. Si ces produits ne sont pas disponibles, boire beaucoup d'eau. Consulter immédiatement un médecin ou un centre antipoison.

ÉLIMINATION :

Pour tout renseignement sur l'élimination de la quantité inutilisée ou superflue et le nettoyage des lieux d'un déversement, communiquer avec l'organisme provincial chargé de la réglementation du produit ou avec le fabricant.